
PROTOKÓŁ NR 26/09

z posiedzenia Komisji Ładu i Porządku Publicznego,
które odbyło się 17 grudnia 2009 roku

w sali  konferencyjnej Rady Miejskiej w Kowarach.

Ad. 1 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:
1. Ewa Pędziwiatr – Przewodnicząca,
2. Zbigniew Mazurak,
3. Ryszard Nowosielski,

Nieobecni usprawiedliwieni:
4. Roman Kołodziej
5. Kordian Kosowski,

Ad.  2  Po  przywitaniu  zgromadzonych  przez  Przewodniczącą   przyjęto  porządek  obrad,  który 

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu posiedzenia Komisji  odbytego w dniu 30.11. 2009 roku.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Kowarach na rok 2010”.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Kowarach na rok 2010”.
6. Sprawy różne i wolne wnioski.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  3  Przewodnicząca  komisji  poinformowała,  że  protokół  ostatniego  posiedzenia  został 

sporządzony  i  znajduje  się  w Biurze  Rady.  Nikt  nie  zgłosił  uwag  do jego  treści.  Protokół  przyjęto 

jednogłośnie.

Ad. 4  Pani Wiesława Kuchejda omówiła projekt uchwały.  Stwierdziła, że w projekcie Programu 

nie  uwzględniono  zadania  w  zakresie  organizowania  koloni  letnich  dla  dzieci  z  uwagi  na  brak 

zainteresowania tą forma wypoczynku. Natomiast pojawiły się półkolonie, których integralną częścią 

będą jednodniowe wycieczki. Przewodnicząca zapytała o  sprawozdania z wykonania uchwał (pkt 4 i 5 

porządku obrad) za bieżący rok.  Pani Wiesława zobowiązała się o ich dostarczenie przed najbliższą 

sesją .  Odnośnie wykonania wniosku Komisji w sprawie  rozpoczęcia w roku 2009 i przeprowadzania 

w kolejnych latach szkoleń dla przedsiębiorców na temat  skutków sprzedaży napojów alkoholowych 

nieletnim z udziałem biura prewencji Policji, prokuratora oraz psychologa Pani Kuchejda stwierdziła, 

że  szkolenia  będą  przeprowadzane  po  nowelizacji   ustawy  o  wychowaniu  w  trzeźwości  i 

przeciwdziałaniu alkoholizmowi.
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Pan Nowosielski  oznajmił,  że  wysokie  spożycie  alkoholu wynika,  być  może,  z  łatwej 

dostępności do alkoholu, bo zbyt duża jest ilość punktów sprzedających  alkohol. Na terenie 

Kowar to 54 takie miejsca.
Komisja jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Ad.  5    Pani  Wiesława  Kuchejda  omówiła  projekt  uchwały.   Zadania  na  rok  2010  zostały 

zaproponowane  w tym samym zakresie  co poprzednio.   Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje 

projekt uchwały.

Ad. 6  W sprawach różnych :

Wniosek Komisji  o 

1. wykonanie oświetlenia łącznika pomiędzy ulicą Lipową a Kamiennogórską.

2. przywrócenie pierwszeństwa  przejazdu samochodów poruszających się ulicą Batorego.

 Wnioski  przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 7    Przewodnicząca zamknęła posiedzenie o godzinie 16:00.

                                                                                          

Protokołowała:                                                                                             Przewodnicząca Komisji

Ewa Pędziwiatr                                                                                         Ładu i Porządku Publicznego 

                                                                                                                                 

Ewa Pędziwiatr               
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